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Päevakava: 

1. Lillede külvamine 

2. 3.lõimingupäeva tegevused 

3. mahetoiduainetest toitude pakkumine vanematele 

4. Jooksvad küsimused 

 

1. R.Pärn palub arutleda selle üle, kas klassid peaksid traditsioonilist lillede ettekasvatamist ja 

kooliaeda istutamist jätkama. Arutelu käigus arvavad kõik liikmed, et peaks ja seda peaksid 

kõik klassid lähima paari nädala jooksul ära tegema. Sügisel saavad 1.kl astujad nendest 

lilledest kimbukesed. 



 

2. L.Külmallik palub liikmetelt arvamusi, kuidas sisustada kolmandat lõimingupäeva, mis 

toimub 02.juunil. Lisab, et 5.-6.kl on üheks tegevuseks kindlasti ettevõtlusmäng, millele 

järgneb suvine ettevõtluslaager ja õpilasfirmade väljakasvamine. 

Õpilased arutavad küsimust ja pakuvad, et kuna lõimingupäeva teemaks on tervis, heaolu ja 

toit, siis võiks olla esindatud nii vaimse tervise kui ka füüsilise liikumise tegevusi ja toidu 

teemasid. Muuhulgas jääb pinnale õpetajate spordipäev, kooliaia korastamine, staadioni 

korrastamine, vaimse tervise pausid (selleks võiks kutsuda kedagi esinema, töötuba läbi viima), 

õhtu võiks lõppeda Playbackiga. Toidu teema puhul võiks keegi tulla rääkima eksootilistest 

toitudest ja neid ka meile valmistada või meiega koos valmistada. 

 

3. L.Külmallik küsib õpilaste arvamust mahetoidu osas, kas see meeldib lastele. Õpilased 

ütlevad, et tundub, et see sobib kõigile ja on nõus sellga, et ka vanematele võiks seda 

pakkuda. R.Pärn lisab, et õpetajate ja köögipersonali seaski on see teema arutlusel olnud ja on 

tehtud ettepanek koolilõunat vanematele maikuus pakkuda. Õpilaste arvates on see hea 

mõte. 

 

4. R.Pärn palub, et õpilased hakkaksid vaikselt mõtlema uue õppeaasta rohelise kooli 

teemadele (tervis, heaolu ja toit; energia; transport). Neid teemasid oleks tarvis klassides 

tutvustada ja uurida, millised on õpilaste ettepanekuid, kuidas neid üldpädevuste arendamise 

ja õppetöö raames käsitleda. 

Õpilastel tuleb kohe mõte, et võiks teha jalgsi-kooli päevi, jalgrattamatku koolipäevade sees, 

peredega matkapäevi. Veel pakutakse, et võiks olla päevi, kus elektrivalgust koolis ei kasuta ja 

võiks külla kutsuda spetsialiste, kes oskaksid tuulikutest ja päikesepaneelidest rohkem rääkida. 
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